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 مجموعة المستثمرين القطريين )ش.م.ع .ق(  تحذر من المنصات والمعلومات غير الرسمية 

 

  التواصل الاجتماعي   على وسائل   منصات ال  مؤخرًا بعض القطريين )ش.م.ع.ق(    رصدت مجموعة المستثمرين

التابعة للشركة، القطريين.  شركة  غير مصرح به لاسم وشعار    باستخدام  قوم تو  غير  المستثمرين  مجموعة 

لتقديم  من الأفراد    ومالية  ويطلبون معلومات شخصية   الشركة بانتحال صفة    يقومون   الأفراد المنصات/هؤلاء  

 بيانات.  مالية و  خدمات 

  على وسائل   وبناءً عليه، تعلن مجموعة المستثمرين القطريين )ش.م.ع.ق( أنها غير مسؤولة عن تلك المنصات 

 . خلافه معها أو   ة تعاقديولا توجد لها أي علاقة    التواصل الاجتماعي

لا تقوم بطلب أية معلومات شخصية  وتود مجموعة المستثمرين القطريين )ش.م.ع.ق( أيضًا الإشارة إلى أنها  

قبل الشركة  من    حيث ان الاتصال يتم حصراً   بنكية أو تحويل الأموال عبر وسائل التواصل الاجتماعي.  أو

 . المعتمدة للتواصلو الشركة الرسمية  قنوات  عبر 

أي معلومات شخصية أو  في حال التواصل معكم من قبل هؤلاء المجموعات أو الأفراد، يرجى عدم مشاركة  

إن أي تواصل بينكم و بين تلك المنصات يكون على مسؤوليتكم الفردية الكاملة، دون أدنى مسؤولية  مالية.  

 تجاه الشركة. 

  قنوات التواصل الرسمي   عبر   - في حال تعرضكم لمثل هذه الواقعة، ابلاغ كل من الشركة       نرجو منكم  كما
بصفته الأداة الرسمية الموثوقة      www.qatariinvestors.comلشركة  ل  الإلكتروني   موقعالالمتاحة على  

إدارة الجرائم الإلكترونية بوزارة الداخلية عبر تطبيق  و   - والوحيدة التي تعتمدها الشركة لنشر المعلومات  
  .2راشطم
 

 ملتزمة بأعلى معايير الأمان والشفافية.  )ش.م.ع.ق(  تظل مجموعة المستثمرين القطريين 
 إن حذركم من العمليات الاحتيالية ضرورة لحماية مجتمعنا.  

 
- انتهى-  
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Qatari Investors Group (Q.P.S.C) warns against unofficial platforms and information 

 

Qatari Investors Group (Q.P.S.C.) recently traced social media platforms  that are not affiliated 

with the company involving the unauthorized use of the Qatari Investors Group (QIG) name and 

logo. These platforms/individuals are impersonating QIG and requesting personal information 

and payments to provide financial services and data. 

Accordingly, Qatari Investors Group (Q.P.S.C.) declares that it is not responsible for those 

platforms   on social media  and has no relationship with them, contractually or otherwise. Qatari 

Investors Group (Q.P.S.C.) also notes that it will never request personal details, banking 

information, or money transfers via social media platforms. 

 

All official communications are conducted exclusively through our verified corporate 

communication channels. 

 

If you have been contacted by such groups or individuals, do not share any personal or financial 

information. Any communication that takes place between these platforms and any person is the 

full responsibility of the individual, without any liability on the part of QIG. 

 

In case you were exposed to such incident, please report it directly to the company through the 

official contact information available on our website, www.qatariinvestors.com   as the sole 

reliable  and official tool that the company adopts to disseminate information, and report the 

incident to the Ministry of Interior’s Cybercrime Department via the Metrash2 application. 

 

Qatari Investors Group remains committed to the highest standards of security and transparency. 

Your vigilance is essential in protecting our community from fraudulent activities. 

 

-- End-- 
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